

Secrétaire et de leur expédier en même temps une circulaire explicative.

7.—Une sous-commission composée des échevins Emard, N. Lapointe et Garceau, est constituée pour s'occuper des décorations à l'intérieur de l'Hôtel de Ville.

8.—Le Secrétaire soumet une liste des personnes qui se sont adressées au bureau du Greffier pour obtenir des cartes d'invitation pour la réception à l'Hôtel de Ville.

Résolu: D'autoriser le Secrétaire à envoyer des invitations à ces personnes.

9.—La sous-commission *re* musique, le soir de la réception, fait rapport qu'elle s'est abouchée avec MM. Hardy et Boucher, et soumet les offres de ces messieurs à ce sujet.

Son Honneur le Maire croit qu'en sus d'un orchestre, on devrait avoir une fanfare pour le soir de la réception.

Après délibération, il est

Résolu: D'accepter l'offre de M. Edmond Hardy pour une fanfare à raison de \$90 et celle de M. J. A. Boucher pour un orchestre à raison de \$78.

10.—Soumis un compte de la Cie du Parc King Edward, s'élevant à \$350. pour la réception de l'Alliance Nationale.

Comme ce prix est celui qui a été convenu, il est

Résolu: D'approuver ce compte et de prier MM. les Commissaires d'en autoriser le paiement.

11.—Il est

Résolu: De demander aux Commissaires un crédit additionnel de \$2,000 pour dépenses supplémentaires imprévues.

12.—Il est

Résolu: De faire faire des insignes pour tous les membres du Conseil.

13.—Le président fait rapport qu'il a engagé 10 voitures pour la réception, rue McGill.

Résolu: D'approuver ce rapport.

La Commission s'ajourne alors à jeudi prochain, le 1er septembre, à 10.30 heures a.m.

RENE BAUSET,
Secrétaire.

CONSEIL MUNICIPAL

ASSEMBLEE SPECIALE DU CONSEIL, 2 SEPTEMBRE.

ORDRE DU JOUR.

1. Rapports du Bureau des Commissaires.

REGLEMENTS.

- 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement amendant le règlement No 304 *re* inspection des aliments. (14 février.) (Lamoureux.) (Imprimé.)
- 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement codifiant les règlements *re* taxes. (21 février.) (L. A. Lapointe.)
- 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement amendant les règlements Nos 49 et 362 *re* voûtes. (21 février.) (Robinson.)
- 2me et 3me lectures d'un règlement amendant le règlement No 270, concernant la voirie. (21 février.) (Dandurand.) (Imprimé.)
- 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement *re* inspection des dents des enfants. (21 février.) (Dubeau.)
- 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement amendant le règlement No 210 *re* Cie des tramways. (21 février.) (Tétreau.)
- 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement amendant le règlement No 145 concernant les chaudières à vapeur. (28 février.) (Boyd.)
- 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement amendant le règlement No 210 *re* Cie des tramways. (28 février.) (Prud'homme.)
- 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement à l'effet d'exproprier la Compagnie "Montreal Water & Power Co." (14 février.) (N. Lapointe.)
- 2me et 3me lectures d'un règlement pourvoyant à la fermeture des buvettes de bonne heure. (7 mars.) (Carter.) (Imprimé.)

and the Secretary's initials, and at the same time an explanatory circular.

7.—A sub-Committee composed of Ald. Emard, N. Lapointe and Garceau was appointed to look after the decorations inside the City Hall.

8.—The Secretary submitted a list of persons who applied at the City Clerk's Office for invitation cards, for the reception at the City Hall.

Resolved: That the Secretary be authorized to send them invitations.

9.—The sub-committee *re* music on the evening of the reception, reported that they had conferred with Messrs Hardy and Boucher, and submitted the offers of these gentlemen in this connection.

His Worship the Mayor expressed the opinion that in addition to an orchestra, there should be a band on the evening of the reception.

After deliberation, it was

Resolved: To accept M. Edmond Hardy's offer for a band at the rate of \$90 and that of Mr. J. A. Boucher, for an orchestra at the rate of \$78.

10.—Submitted an account from the King Edward Park Co., amounting to \$350 for the reception of the "Alliance Nationale."

As this is the price which was agreed upon, it was

Resolved: To approve of said account and that the Commissioners be requested to authorize the payment thereof.

11.—It was

Resolved: That the Commissioners be asked for a supplementary appropriation of \$2,000 for extra unforeseen expenses.

12.—It was

Resolved: That badges be made for all the members of Council.

13.—The chairman made a report stating that he had hired 10 carriages for the reception at the foot of McGill street.

Resolved: To concur in said report.

The Committee then adjourned until Thursday next, the 1st of September, at 10.30 a. m.

RENE BAUSET,
Secretary.

CITY COUNCIL

SPECIAL MEETING OF THE COUNCIL, 2nd SEPTEMBER

ORDER OF THE DAY.

1. Reports of the Board of Commissioners.

BY-LAWS.

- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No 304 *re* inspection of food. (14th February.) (Lamoureux.) (Printed.)
- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to codify by-laws *re* taxes. (21st February.) (L. A. Lapointe.)
- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-laws Nos 49 and 362 *re* vaults. (21st February.) (Robinson.)
- 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No 270 *re* streets. (21st February.) (Dandurand.) (Printed.)
- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law *re* inspection of teeth of children. (21st February.) (Dubeau.)
- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No 210 *re* M. S. Ry. Co. (21st February.) (Tétreau.)
- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No 145 concerning steam boilers. (28th February.) (Boyd.)
- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No 210 *re* M. S. Ry. Co. (28th February.) (Prud'homme.)
- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to expropriate the Montreal Water and Power Co. (14th February.) (N. Lapointe.)
- 2nd and 3rd reading of a by-law providing for the early closing of bars. (7th March.) (Carter.) (Printed.)